

<<国粹>>

图书基本信息

书名：<<国粹>>

13位ISBN编号：9787119036977

10位ISBN编号：7119036971

出版时间：2004-1

出版时间：外文出版社

作者：易边

页数：150

版权说明：本站所提供下载的PDF图书仅提供预览和简介，请支持正版图书。

更多资源请访问：<http://www.tushu007.com>

## 内容概要

京剧是中国的国粹,它作为一种独具特色的戏剧样式,以歌唱和舞蹈的方式叙述一个个美丽动人的故事。

本书介绍了京剧的基本知识,包括京剧的形成、行当、服饰、脸谱、流派、唱腔等,其中以介绍生旦净丑四大行当角色为主。

同时,本书还有对照中文版,方便外国读者在学习中国语言的同时,了解中国的传统文化。

书籍目录

Foreword 1. Formation of peking opera 2. Types of roles 3. Costume 4. Facial makeup 5. Schools and plays  
6. Musical instruments and orchestras 7. Vocal music 8. Setting and props 9. Theater buildings  
Sheng-Male Roles  
1. Laosheng-elderly men 2. Wusheng -warrior roles 3. Xiaosheng-young man roles 4. wawasheng -boy  
roles  
Dan-female roles 1. Qingyi-demure type 2. huadan-vivacious ,young women 3. wudan-military women  
4. huashan-"colorful dress"-young 5. laodan-elderly women 6. caidan-comic women  
Jing-painted-face roles  
1. zheng jing -primary painted-face roles 2. fu jing -secondary painted -face roles 3. wu jing -military painted-face  
roles  
Chou-clowns 1. Wenchou-comic civilian roles 2. wuchou-acrobatic-fighting comic role  
Appendix 1. Main peking opera schools and their representative plays 2. main musical instruments of peking opera 3. main props in  
peking opera 4. types of facial makeup in peking opera 5. peking opera theaters 6. glossary of chinese terms

#### 版权说明

本站所提供下载的PDF图书仅提供预览和简介，请支持正版图书。

更多资源请访问:<http://www.tushu007.com>